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Transportatorii vor sa încheie protocoale cu asiguratori din afara tarii pentru polite

RCA

Transportatorii vor sa încheie protocoale cu asiguratori din afara tarii pentru a le vinde polite RCA la

tariful de referinta al Autoritatii de Supraveghere Financiara (ASF), a declarat, miercuri, pentru

AGERPRES, Vasile Ştefanescu, presedintele Confederatiei Operatorilor si Transportatorilor Autorizati din

România (COTAR).

 

"Am facut adrese catre Guvern pentru nemultumirile noastre si nemultumirea cea mai mare la noi este vama. Noi

trebuia sa scoatem cântarirea din vama înca din 2007. Asteptam întâlnirea cu domnul ministru Grindeanu pe care o

vom avea saptamâna viitoare si în care vom punct toate detaliile referitor la a nu mai face cântarire în vamile din

România. Noi nu ne opunem la cântarire, dar sa se faca la 10 -15 km de vami, asa cum se întâmpla si în tarile

vestice. Cine depaseste, plateste, dar asta nu înseamna sa facem cozi interminabile de câte 2 - 3 zile la vami.

Acesta este problema noastra cea mai mare", a spus Vasile Ştefanescu.

 

În ceea ce priveste politele RCA, Ştefanescu a mentionat ca transportatorii ar putea sa încheie protocoale cu

asiguratori din afara tarii, care sunt dispusi sa pastreze tariful de referinta al ASF, în conditiile în care acestia

platesc în prezent un pret de aproape doua ori mai mare.

 

"Referitor la polita RCA, am vazut ca exista o prelungire cu 3 luni pentru aceasta asa-zisa plafonare, cu toate ca nu

este plafonare. Dar vom avea tot în cursul saptamânii viitoare discutii cu noul presedinte al ASF. Va mai dau o

declaratie oficiala: am gasit firme de afara care vor veni si ne vor încheia noua, transportatorilor, polite RCA la

tariful de referinta, adica cel afisat de pe site-ul ASF-ului. Nu cum se întâmpla astazi. Adica la B0, un camion de

16 tone plateste 15.000 - 16.000 de lei, iar tariful de referinta este 8.700 de lei. Noi vom încheia protocoale cu niste

societati de afara care ne vor da tariful de referinta, pentru ca asa este normal într-o tara europeana. Vom plati la

tariful de referinta", a spus Vasile Ştefanescu.

 

Întrebat daca organizatia participa la protestul care are loc miercuri în mai multe zone din tara, despre care se stie

ca este organizat de transportatori, presedintele COTAR a transmis ca în aceasta perioada organizatia nu este

implicata în nicio forma de protest.

 

"Nu avem nicio legatura (cu protestul - n.r.). Dumneavoastra stiti ca avem foarte multi membri, iar noi când

organizam proteste se vede. Nu am organizat niciun protest. Protestul este ultima forma de a ne manifesta. Pâna

atunci încercam pe cale amiabila cu guvernantii, cu ministri, sa obtinem ceea ce vrem pentru breasla noastra", a

mai declarat Vasile Ştefanescu.

 

Reprezentantii unor organizatii agricole reprezentantive au anuntat ca nu au nicio o legatura cu protestul spontan

anuntat în mediul online de fermieri din mai multe zone ale tarii, care se îndreapta cu mai multe camioane si

tractoare spre Bucuresti, însa au confirmat participarea unor fermieri din organizatiile lor. 
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